
Schriftelijke vragen 
Reg. Nr. 2023-05

Datum:  23-03-2023 [in te vullen door de griffie]
Van: PvdA [in te vullen door de aanvrager]
Aan: College via gemeentesecretaris
Onderwerp: Volkstuinverenigingen [in te vullen door de aanvrager]
Datum beantwoording: 08-05-2023 [in te vullen door de organisatie]
Behandeld in college van: 25-05-2023 [in te vullen door de organisatie]

Toelichting
Tijdens de raadscommissie van 6 februari heeft de PvdA bij de rondvraag vragen gesteld over de 
bereidheid van het college om in gesprek te gaan met de beide volkstuinverenigingen (Wapenveld 
en Heerde) over eventuele uitbreidingsmogelijkheden. Het college heeft in de commissie 
aangegeven dat zij (allereerst) nagaat of er bij omliggende kavels ruimte is voor eventuele 
uitbreiding.
Deze beantwoording geeft de fractie van de PvdA niet voldoende duidelijkheid. Daarom een aantal 
(schriftelijke) vervolgvragen.

Graag de volgende vraag/vragen schriftelijk beantwoorden:
1. Heeft het college al verkend of er bij omliggende kavels ruimte is voor eventuele uitbreiding? En 

wat is het resultaat van deze verkenning?
2. Gaat de verkenning vervolgens leiden tot een gesprek met de (voorzitters van) de 

volkstuinverenigingen om de mogelijkheden te bespreken?
3. Indien er geen ruimte in de nabijheid van de complexen is, ziet het college andere 

mogelijkheden tot uitbreiding voor de volkstuinverenigingen in de toekomst, bijv. op andere 
locaties (de volkstuinvereniging Heerde staat daar in ieder geval voor open).

 
Vriendelijke groet.

Namens de fractie van de PvdA

Siebren Buist
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Antwoord
1. Ja, voor beide locaties (Heerde en Wapenveld) is (beperkte) uitbreiding mogelijk binnen de 

huidige bestemmingsplannen. 
2. Ja, er zijn nog een aantal actiepunten die eerst intern worden uitgezocht. Zodra deze 

bekend/afgerond zijn wordt contact opgenomen met de volkstuinverenigingen. 
3. Dit is niet van toepassing aangezien uitbreiding mogelijk is.


